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Verslag: vergadering bewonersplatform Schelderode 

Vergaderlocatie: Meierij 27, Schelderode 

Datum: maandag 10 februari 2025 om 20 uur 

Aanwezig:  Marc De Loose (voorzitter), Greet Van Hoecke (verslag), Geert Debusschere, , Filip 
Langouche, Ann Depicker, Tom Van Acker, Lut De Clercq, Jean De Spaey , Tom De Clercq 

Verontschuldigd:  Frederik Desmet, Dirk De Cock 
  

Agenda: ,  

1 Goedkeuring verslag vorige vergadering 
2 Boekenkastje 
3 Evaluatie Nieuwjaarsreceptie 
4 Communicatie 
5 Toekomst bewonersplatforms 
 

1 Goedkeuring verslag vorige vergadering 
Geen opmerkingen 

2 Boekenkastje 
Voor de bouw van een nieuw boekenkastje in Schelderode werd een Leaderproject, 
ingediend door Tom De Clercq, goedgekeurd, zie hiervoor de verslagen van vorige 
vergaderingen. Om de opvolging hiervan te bespreken werd hij dan ook uitgenodigd 
naar de vergadering. 

Aan Tectura werd medewerking gevraagd en hiervoor kregen we de toestemming van 
Lieven Laureys als verantwoordelijke voor de uitvoering.  

We kregen van Lieven Laureys een offerte voor de uitvoering van het boekenkastje in 
meranti met de opmerking dat deze houtsoort regelmatig onderhoud vraagt. Daarom 
wordt ook de houtsoort padoek voorgesteld. Deze blijkt veel duurder maar is sterker, 
duurzamer en mooier. De meerderheid van de vergadering kiest dan ook om deze optie 
te onderzoeken. Omwille van ethische overwegingen wordt gepleit om naar een 
leverancier te zoeken die padoek hout met het FSC label kan leveren. Dit is een 
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keurmerk dat strenge eisen stelt aan duurzaam en sociaal bosbeheer. Marc laat weten 
dat zo’n label een extra kost met zich meebrengt, maar de vergadering concludeert dat 
we dit moeten onderzoeken en extra sponsering zoeken.  

Tom De Clercq zal bij Leader vragen of het mogelijk is om de bijdrage te verhogen. Marc 
zal Sylvie contacteren om bijkomende steun van het gemeentebestuur te krijgen, en hij 
zal informeren of sponsoring van de lokale handelaren mogelijk is. 

3 Evaluatie Nieuwjaarsreceptie 
Het hele gebeuren werd als positief ervaren.  

Kleine opmerkingen:  

 de ronde tafels van bij het begin klaar zetten zodat laatkomers er kunnen plaats 
aan nemen. 

 Er mocht meer fruitsap zijn, vooral in trek bij het jeugdkoor en de kinderen 

 De bonnetjes en prijslijst moeten duidelijker. 

4 Communicatie 
Facebook blijft een belangrijk middel om onze werking en activiteiten bekend te maken. 

Lutgart merkte een duidelijk verhoogde aandacht omwille van de fotos van de 
nieuwjaarsreceptie. Om de activiteiten beter te kaderen zal Lutgart de inleidende tekst 
herwerken.  

5 Toekomst bewonersplatform 
Marc werd uitgenodigd op een overleg met de voorzitters van de verschillende 
bewonersplatforms in Merelbeke.  De bedoeling is de Bewonersplatforms te structureren 
met een bestuur dat bij voorkeur bestaat uit 12 kernleden die de bewoners 
vertegenwoordigen. Er komt een reglement van interne orde. Hiervoor dient ieder 
bewonersplatform een aantal documenten in te vullen en in te dienen. Deze zullen dan 
gebruikt worden voor de opmaak van het beleidsplan na de paasvakantie. De inwoners 
van Schelderode en Melsen zullen in de kerk van Schelderode uitgenodigd worden voor 
feedback. 

 

De volgende vergadering van het bewonersplatform zal doorgaan in de kerk op 
maandag 17 maart 2025. 

Op het programma: bankoverdracht en goedkeuring van de documenten die bij de 
gemeente zal worden ingediend. 


